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Källviks samfällighetsförening 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte nr 3 för Källviks samfällighetsförening lördagen den 10 
juni 2023. 
 
 
Närvarande: 
Tommy Larsson (TL) 
Pär Holgersson (PH) 
Lotta Johansson (LJ) 
Martin Westholm (MW) 
Anders Erlandsson (AE) 
Marie-Louise Nordenborg (MN) 
 
 
§ 1 Mötet öppnas 
TL öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2 Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställdes. 
 
§ 3 Föregående mötesprotokoll 
MN gick igenom föregående mötesprotokoll 
 
§ 4 Ekonomi 
LJ gick igenom ekonomin som per sista maj följer budget. 
 
§ 5 Rapport från Info-gruppen 
På stämman fick styrelsen i uppdrag att se om samfälligheten kan köpa in en 
hjärtstartare. Utredning är påbörjad. 
 
Förslag inkom även gällande brunnshusets framtid. Styrelsen fick i uppdrag att föra 
diskussion med Brunnshusets vänner. Huset är i akut behov av renovering mm. 
 
Planeringen av midsommarfirandet är i full gång. I år är det grönområde 3 som 
arrangerar. 
 
Societetsvillan har renoverats under en längre tid, och nu är den snart klart. Andreas 
Book med familj har skickat ut en inbjudan till samtliga i Källvik för att se 
slutresultatet. Se inbjudan på hemsidan. 
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MW fortsätter att planera för hur området runt Gula huset kan utvecklas så att det blir 
trevligt för alla. Det kommer att bli lite dyrare än vad som var tänkt från början, men 
det är ju en investering för framtiden. 
 
§ 6 Rapport från GVB-gruppen 
Lupiner har klippts ned på olika platser i området. Detta för att de inte ska spridas allt 
för mycket. 
 
Beslutades att bara grusa vägarna vartannat år för att hålla nere kostnaderna. De 
kommer dock även fortsättningsvis att sladdas och saltas varje år. Det har inkommit 
klagomål från olika håll om att det dammar väldigt mycket på vägarna. Det är för att 
det inte kommit något regn efter att vägarna saltats. Det behövs lite regn för att saltet 
ska binda dammet. 
 
På kullen mellan Doktor Ekbergs väg och Albert Enges väg har ett 10-tal döda träd 
tagits ned. 
Det är problem med granbarkborre i området. Det är en hel del träd som är angripna 
och som behöver tas bort. Det kommer att åtgärdas. 
 
Vassklippning är beställt och kommer att utföras i mitten av juli. 
 
Under sommaren kommer BS att montera en av Lore Nynnells stenskulpturer på en 
stubbe på månberget. Hon lånar ut den tills vidare och det kommer att sättas upp en 
skylt med önskemål om synpunkter och bidrag för att kunna köpa in den och ha den 
där permanent. 
 
Beslutades att köpa in ett extra bord med bänkar till barnbadet.  
 
§ 7 Åtgärdslistan 
Åtgärdslistan gicks igenom och uppdaterades. 

 
§ 8 Övriga frågor 
Beslutades att PH beställer en uppdatering av hemsidan för ca 10.000 kr. Detta för 
att vi även fortsättningsvis ska kunna få support och underhåll. 
 
§ 9 Mötet avslutas 
TL tackade för ett bra möte och avslutade detsamma. 
 
 
Vid protokollet    Justeras 
 
 
 
Marie-Louise Nordenborg    Tommy Larsson 


